
جهازیان:  فهیمه  سیاســی-  گروه 
اعضای کابینــه چهاردهم طبق روال 
با حضور  روزهای چهارشنبه هر هفته 
در حیاط دولت به سوالات خبرنگاران 

پاسخ دادند. 
کار گروهی برای ساماندهی نیروهای 

شرکتی تشکیل شده است
علاءالدین رفیع زاده در حاشــیه جلسه 
هیات دولت در جمع خبرنگاران، بیان کرد: 
ما یک آزمونی داشتیم که قرار بود برج پنج 

انجام شود. 
آزمون ادواری دوازدهــم بود. ما در این 
آزمون باتوجه به تغییرات دستگاه هایی که 
متقاضی اســتخدام بودند و تغییرات شغل 

محل،  تغییرات لازم را انجام دادیم.
وی ادامــه داد: از فردا یعنی پنجشــنبه 
۱۰ آبان ماه ثبت نام ها شــروع می شــود. 
متقاضیان ۱۰ روز فرصت دارند تا ثبت نام 
انجــام دهند. آن هایی کــه متقاضی جدید 
بــرای اســتخدام در دســتگاه های دولتی 
هستند و هم آنهایی که قبلا ثبت نام کرده 
بودند می توانند شــغل محل خود را عوض 
کرده و رشــته شغلی خود را انتخاب کنند. 

این ۱۰ روز مهلت ثبت نام است.
رئیس سازمان اداری و استخدامی تاکید 
کــرد: کارت آزمــون ۲۰ آذر مــاه توزیع و 
خود آزمون ۲۳ آذرماه برگزار خواهد شــد. 
بر اســاس این آزمون ۱۷ دستگاه استخدام  
خواهند داشت و بالغ بر ۶ هزار ۴۰۰ مجوز 
استخدام به دســتگاه داده شده و در همه 
اســتان ها تقاضای استخدام وجود داشته و 
متقاضیان می توانند در این آزمون شرکت 

کنند.
وی در ادامه در پاســخ به این پرســش 
که  لایحه ســاماندهی اســتخدام کارکنان 
دولت به کجا رسید، بیان کرد: در خصوص 
ســاماندهی کارکنــان دولت اگــر منظور 
شــما نیروهای شرکتی اســت اکنون یک 

کارگروهی تشکیل شده است.
ســازمان اداری و اســتخدامی، سازمان 
برنامــه و بودجه و معاونــت حقوقی رئیس 
جمهــور در این کارگروه حضــور دارند. در 
حــال انجام کارهایی هســتیم کــه با نگاه 
کارشناســی تمام جوانب را بررسی کرده و 

با عقلانیت تصمیم بگیریم.
رئیــس ســازمان اداری و اســتخدامی 
در ادامــه در پاســخ بــه این پرســش که 
همســان سازی حقوق بازنشستگان به کجا 
رســید، بیان کرد: همسان ســازی حقوق 

بازنشســتگان دو هفتــه پیــش در دولت 
تصویب شــده اســت. اکنون در حال اجرا 
است. شــامل بازنشستگان تامین اجتماعی 
نیز می شود. قانون مصوب شده، در مجلس 
یکسری مسائلی داشــت و یکسری افراد را 
شامل نمی شــد. اما با تدبیر صورت گرفته 
با مشارکت سازمان برنامه و بودجه و وزارت 
کار چارچوبی را تهیه کردیم. دو هفته پیش 
بــه تصویب دولت رســید و اکنون در حال 

اجرا است.
کمپ گردشگری ۳۰ هکتاری در 
جزیره بوموسی ساخته می شود

ســید رضا صالحی امیــری وزیر میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی از 
ســاخت کمپ ۳۰ هکتاری گردشــگری با 
۵۰۰۰ میلیارد تومان ســرمایه گذاری برای 
اقامت و تفریح گردشگران ایرانی و خارجی 

در جزیره بوموسی خبر داد.
وی توضیح داد: در جزیره بوموســی با 
همــکاری نیروهای نظامــی بخش هایی از 
شــهر آزاد شد و در حال بازسازی و توسعه 

هستیم.
را  گردشــگری  هکتــاری   ۳۰ کمــپ 
برای یک مجموعه گردشــگری با کاربری 
گردشــگری، اقامتی و تفریحی پیش بینی 
کردیم تا مسافران به این جزیره سفر کنند.

حضور تعدادی از اعضای دولت
در مراسم چهلم حادثه معدن طبس

فاطمــه مهاجرانــی ســخنگوی دولت 
با اعلام اینکــه تعــدادی از اعضای هیات 
دولت پنج شــنبه به مناسبت چهلمین روز 
درگذشــت جان باختــگان حادثه معدن به 
طبس می روند،  تصریــح کرد: هیچ چیزی 
جای عزیزان از دســت رفته را پر نمی کند. 
همه کاری که دولت انجــام می دهد فقط 
برای کاســتن آلام خانواده های آنان است. 
هیچ چیــز نمی تواند جای همســر و پدر 
جان باخته را پر کند. دولت در حد وظایفش 

عمل کرده است.
در بودجه ۱۴۰۴ موضوع توزیع شیر 

در مدارس دیده شده است
علیرضا کاظمی وزیــر آموزش وپرورش 
با بیان اینکــه در تبصره های لایحه بودجه 
۱۴۰۴ موضــوع توزیع شــیر در مدارس با 
دســتور رئیس جمهوری دیده شده است، 
افــزود: اگرچــه در بودجــه ۱۴۰۳ وجود 
نداشت، اما یک دســتوری از سوی رئیس 

جمهور گرفتیم. 
اگــر منابع آن تامین شــود، طبیعتا آن 
را دنبال کرده و اجــرا می کنیم. اما تلاش 
کردیم تــا در بودجه ۱۴۰۴ این امر محقق 
شــود. در تبصره های بودجــه ۱۴۰۴ این 

موضوع دیده شــده است. در تلاش هستیم 
به عنــوان یک برنامه پایــدار در آموزش و 

پرورش کشور دیده شود.
پروژه ساخت ورزشگاه در تهران 

فعلًا متوقف است
احمد دنیامالــی وزیر ورزش و جوانان با 
یادآوری اینکه پروژه ســاخت ورزشگاه در 
تهران از زمان دولت قبل متوقف شده است، 
گفت: طرف خارجی ضمانت بانک مرکزی را 
خواســته که قطعاً در هیچ تامین مالی این 
ضمانت را نمی دهیم و اگر تامین مالی مهیا 
نشــود، مذاکرات باید تداوم یابد. مهم ترین 
مشکل در مسیر ساخت ورزشگاه جدید در 

تهران تأمین منابع مالی است.
اقدام درباره فیلترینگ 

در دستور کار جدی دولت است
ســید ستار هاشــمی وزیــر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات در پاسخ به پرسشی درباره 
وضعیت فیلترینگ، تاکید کرد: اقدامات به 
صورت جدی در دســتور کار جدی دولت 
اســت. امیدواریم که زودتر این موضوع هم 

به نتیجه برسد.
در جلســه امروز هیات دولت به ریاست 
دکتر مسعود پزشــکیان همچنین منصور 
بیجــار به عنــوان اســتاندار سیســتان و 

بلوچستان منصوب شد.

یاران سعید جلیلی  علی رغم تلاش 
برای رأی نیاوردن تقاضای اســتعفای 
بهارستانی ها  حسین زاده،  عبدالکریم 

با استعفای او موافقت کردند.
صحن علنــی مجلس یــک روز پس از 
آنکه به کلیات اولیــن لایحه بودجه دولت 
پزشکیان رأی داد، بازهم در مسیر همراهی 
با دولت تازه روی کار آمده به استعفای یک 
نماینده خــود نیز رأی مثبــت داد تا او از 
امروز در قامت معاون رئیس جمهور ایفای 

مسئولیت کند.
به گزارش خبر آنلاین، صبح چهارشنبه 
در حالی صحن علنــی مجلس دوازدهم به 
ریاســت محمدباقر قالیباف، آغاز شــد که 
عبدالکریم  اســتعفای  مجدد  درخواســت 
حسین زاده، نماینده اشــنویه و نقده برای 
حضــور در دولت پزشــکیان مــورد بحث 
و بررســی قرار گرفت و ایــن بار با موافقت 

بهارستان نشینان همراه شد.
ایــن درحالیســت کــه در هفته هــای 
گذشــته نمایندگان با استعفای عبدالکریم 
حســین زاده و حضور او در دولت پزشکیان 
به عنوان معاون امور توســعه روســتایی و 
مناطق محــروم مخالفت کــرده بودند اما 
درپی پافشاری دولت، بالاخره مجلسی ها از 
موضع خود کوتاه آمدند و حسین زاده اولین 
معاون اهل سنت و کُرد رئیس جمهور شد.
چرا حسین زاده پیشنهاد پزشکیان 

را بدون تعلل پذیرفت؟
طبق ماده ۹۲ قانــون آیین نامه داخلی 
مجلس، پس از آنکه تقاضای استعفا توسط 
هیأت رئیســه مجلس قرائت شد، نماینده 
متقاضی اســتعفا به دفاع از علت استعفای 
خود خواهــد پرداخت. در همین راســتا، 
عبدالکریم حســین زاده، با حضور در پشت 
تریبون مجلس، خطاب به نمایندگان گفت: 
»عده ای می گویند حســین زاده دو شغله 
است، اما خداوند را شاهد می گیرم که یک 
بار هم به آن ساختمان نرفتم و در جلسه ای 
شــرکت نکردم. حتی تیمی برای حفاظت 
بنده مشــخص کردند، اما من قبول نکردم 
و گفتم تا زمانی که از مجلس خارج نشدم، 

حق نزدیکی به من را ندارید.«

وی با اشاره به علت پذیرفتن درخواست 
پزشــکیان گفت: »بــدون هیچ گونه تعللی 
پیشــنهاد رئیس جمهــوری بــرای تصدی 
معــاون رئیس جمهــور در امور توســعه 
روســتایی و مناطق محروم کشور را قبول 
کــردم، چرا که برای خدمــت به محرومان 

انگیزه زیادی دارم.«
حســین زاده ادامــه داد: »نماینــدگان 
مجلس! من یکی از شــما هستم و می دانم 
که هیچ کس به اندازه شــما اشراف به نظام 
مسائل کشــور ندارد. یقین دارم که اگر از 
یکی از شــما بپرسند که فلان روز در کدام 
بخش و روستا مشــکل وجود داشته است، 
خبــر دارید. مطمئن باشــید که بنده نظام 
مســائل فقر، بحران و فســاد در کشور را با 
مشــورت شــما نمایندگان تدوین خواهم 

کرد.«
همچنین حســین زاده گریــزی هم به 
انتقادات نمایندگان از صدور حکم پزشکیان 
پیش از بررســی تقاضای استعفا زد و بیان 
کرد: »یکی از مواردی که دوستان نماینده 
گله داشتند و به حق هم گله داشتند، زمان 
حکمی بود که برای بنده صادر و ابلاغ شد 
و آنان به شیوه ابلاغ حکم انتقاداتی داشتند. 
واقعیت آن اســت که هم بنده و هم رئیس 
جمهور به هیچ وجه من الوجوه مایل به این 
نبودیم که حکم امضا شــده توسط رئیس 
جمهور پیش از استعفای بنده از نمایندگی 
مجلس و پیش از تأیید مجلس برای خروج 
بنده از مجلس، رسانه ای شود، اما این اتفاق 

افتاد.«
تندروها برای مخالفت با استعفای 

کریم حسین زاده به صف شدند
از اظهارات عبدالکریم حسین زاده،  پس 
میکروفــون ۶ نفر از نماینــدگان در جهت 
مخالفت با اســتعفای او باز شــد و به بیان 
دلایل مخالفت خود پرداختند. مخالفانی که 
بیشتر از طیف تندرو و یاران سعید جلیلی 
در مجلس بودند. قاسم روانبخش، نماینده 
قــم در مجلــس، اولین فردی بــود که در 
مخالفت با استعفای عبدالکریم حسین زاده، 

سخن گفت. 
او با اشاره به پافشاری دولت در تصمیم 

خود گفت: »برای من جای ســوال و بسیار 
تعجب اســت کــه وقتی اســتعفای آقای 
حســین زاده یک بار در مجلس مطرح شد 
و مجلس مخالفت کرده است، چرا دولت بر 
ایــن امر اصرار دارد؟ به نظرم این کار نوعی 
توهین به مجلس است چراکه اینگونه تلقی 
می کننــد که نمایندگان بدون تفکر و دقت 
رای دادند و دوباره می خواهند یک بار دیگر 

با دقت و تدبیر به این استعفا رای دهند.«
امیرحســین ثابتی، دست راست سعید 
جلیلی در مجلس هم، از مخالفان دیگر این 
اســتعفا بود. این نماینده تهران در مجلس 
گفت: »ما بحث شخصی با آقای حسین زاده 
نداریــم و اگر امــروز به جای ایشــان فرد 
دیگــری هم بود من مخالــف بودم چرا که 
اینکه یک نفر ســه هفتــه پیش در صحن 
صحبت کرده اســت و نماینــدگان به هر 
دلیلی با استعفای او مخالفت کردند، دوباره 
بدون تغییر شرایط همان درخواست مطرح 
می شــود؛ آیا این غیر از لجبازی با مجلس 
است؟ خاطرم هست که در یکی از دولت ها 
وقتی وزرای دولت استیضاح می شد، رئیس 
جمهور برای آنها حکم مشاور صادر می کرد 
و گفته می شد که دولت در حال لجبازی با 

مجلس است.«
وی افزود: »مســئله بعدی این است که 
همه ما از مردم رای گرفتیم و قولی به مردم 
داده ایم که ۴ سال در مجلس بمانیم؛ حال 
اینکــه امروز به بهانه اینکه پســت دیگری 
بگیریم از نمایندگی مجلس استعفا دهیم، 
باعث می شــود که مردم بگویند که مجلس 
در راس امور نیســت و نمایندگان مجلس 
را پله ای کردند تا به مناصب دیگر برســند.  
از طرف دیگر طبق قانــون، ایجاد معاونت 
توســعه روســتایی بر عهــده وزارت جهاد 
کشاورزی است، چرا کاری که خلاف قانون 
آئین نامه و همه چیز است را انجام دهیم؟ 
مســئله بعدی توصیه رهبری مبنی بر عدم 
خروج نمایندگان از مجلس است؛ رهبری به 
چه زبانی بگویند که مجلس را خالی نکنید؛ 
مردم نقده و اشنویه چه گناهی دارند که تا 

چند ماه نباید نماینده داشته باشند؟«
حمید رســایی، مخالف سوم با استعفای 
عبدالکریم حســین زاده بود. او که در چند 
روز گذشــته در پی فرستادن لایحه اصلاح 
قانون به کارگیری افراد در مشاغل حساس، 
به دولت تاخته و پزشــکیان را تهدید کرده 
بود، بار دیگــر از تریبون صحن علنی برای 

حمله به ظریف و پزشکیان استفاده کرد.
رســایی گفت: »از آن رأی قبلی که ما 
دادیم تا الان چه چیزی عوض شــده است 
که مجدداً باید تقاضای استعفای حسین زاده 

از نمایندگی مجلس را بررسی کنیم؟
بنده با شــخص حســین زاده مخالفتی 
ندارم، بلکــه این روال را غلــط می دانم و 
این تضعیف مجلس اســت. اگر می خواهید 
خودتان را تضعیف کنید به این استعفا و به 
این کار تن دهید. ما یک ماه پیش تقاضای 
اســتعفای حســین زاده را بررسی کردیم و 

الان همه چیز ســر خــودش جای خودش 
است و دلیلی ندارد که رأی ما تغییر کند.«
وی با اشــاره به لایحــه اصلاح قانون به 
کارگیری افراد در مشاغل حساس بیان کرد: 
»باید به قانون احترام گذاشــته شود، قانون 
نحوه انتصاب اشــخاص در مشاغل حساس 
به امضــای همین رئیس مجلس رســیده 
اســت و از ســال ۱۴۰۱ قانون شده است. 
این قانــون می گوید اگر کســی خودش، 
همسر و فرزندش تابعیت داشته باشد نباید 
پست حســاس بگیرد. بعد رئیس جمهوری 
محترم کســی را کــه وزارت اطلاعات می 
گوید فرزنــدش تابعیت آمریکا دارد، معاون 
راهبــردی کرد. تابعیت قهری یک چیز من 

درآوردی است.«
مجتبی ذوالنــوری، نماینده قم از دیگر 
چهره های نزدیک به جبهه پایداری اســت. 
او کــه در جریان بررســی اســتعفای اول 
حسین زاده در جایگاه مخالف صحبت کرده 
بــود، امروز هم بار دیگر به عنوان مخالف از 
تریبون گفت: »عده ای می گویند حسین زاده 
انگیزه خود را از دســت داده است و دیگر 
نمی تواند در مجلس به خوبی فعالیت کند، 
این چه منطقی است که مطرح می شود؟«

وی ادامــه داد: »ما بایــد منافع ملت را 
مد نظر قرار دهیم. هیئت رئیســه مجلس 
شــورای اســلامی به چه حقی مجدداً این 

استعفا را در دستور کار قرار داده است؟
زمانی که مجلس شورای اسلامی به یک 
وزیر رأی اعتمــاد نمی دهد، مگر ما مجدداً 
آن را بررســی می کنیم که الان باید مجدداً 
تقاضای اســتعفای حســین زاده را بررسی 

کنیم؟«
مهدی کوچــک زاده، از دیگر نمایندگان 
تندرو مجلس بــود که به عنوان مخالف در 
جایگاه قرار گرفت اما از نمایندگان خواست 
به تقاضای استعفای حسین زاده رأی مثبت 

بدهند.
کوچــک زاده از جملــه نمایندگانی بود 
کــه به صدور حکم پیش از موعد مســعود 
پزشکیان معترض بود و گفت: »حسین زاده 
کرد غیرتمند و فرزند و نوه شــهید اســت. 
چنــد هزار نفــر مانند پــدر او برای حفظ 

تمامیت ارضی کشور شهید شدند؟
کور خواندید، ما مشــکلی با کرد بودن 
و اهل تسنن بودن عبدالکریم نداریم. بلکه 
حرف بنده آن است که در این انتخابی که 
رئیس جمهــوری انجام داده اســت، اصل 
تعارض منافع رعایت نشــده است. بهتر بود 
که رئیس جمهــوری فردی را برای مناطق 
محروم انتخاب کنــد که خودش متعلق به 

یک منطقه محروم نباشد.«
در نهایــت علی رغم تلاش تندروها برای 
رأی نیاوردن  تقاضای استعفای عبدالکریم 
حسین زاده، بهارســتانی ها به استعفای او 
رأی موافق دادند تا این نماینده مجلس به 
عنوان معاون امور توسعه روستایی و مناطق 
محــروم کشــور رئیس جمهــور در دولت 

حضور پیدا کند.

گزارش »مردم سالاری« از حضور وزرای دولت چهادهم در حیاط دولت

از انتصاب استانداران جدید تا رفع فیلترینگ

شکست دیگری برای پایداری با قبول استعفای حسین زاده از سوی مجلس

هیچ تفاوتی بین قوم عرب، عجم، کرد و بلوچ نیست
رئیس جمهوری با بیان اینکه یکپارچگی و اتحاد به دور از دعواهای قومی و 
جناحی زمینه ایجاد قدرت و وفاق ملی را در کشور فراهم می کند، گفت: هیچ 
تفاوتی بین قوم عرب، عجم، کرد و بلوچ نیست، ما با در کنار هم بودن می توانیم 
به قدرت و وفاق ملی برســیم تا جایی که نگذاریم بیگانگان نگاه نامناسبی به 

کشور ما داشته باشند.
جلســه هیات دولت پیش از ظهر روز چهارشنبه، به ریاست دکتر مسعود 
پزشکیان تشکیل و با پیشنهاد وزیر کشور و تصویب اعضای هیئت دولت آقای 

منصور بیجار به عنوان استاندار استان سیستان و بلوچستان انتخاب گردید.
دکتر پزشکیان در این جلسه با بیان اینکه از ابتدای تشکیل دولت چهاردهم، 
رســیدگی به مسایل و مشکلات استان سیســتان و بلوچستان از دغدغه های 
اصلی بوده است، گفت: پس از مستقر شدن استاندار جدید، همه باید در کنار 

یکدیگر کمک کنیم تا مشکلات استان حل شود.
رئیس جمهوری با اشــاره به ظرفیت های کم  نظیر این استان، اظهار داشت: 
ظرفیت ترانزیتی اســتان، کشــورهای همســایه و ســواحل مکران می تواند 

ظرفیت های خوبی را برای استان به وجود آورد.
دکتر پزشکیان حل کردن مشکلات استان سیستان و بلوچستان و دستیابی 
به توســعه داخلی و بین المللی را نیازمند همراهی گروه هــای لازم با نگاه به 
طرح جامع اســتان دانست و گفت: حل مشکلات به وسیله طرح جامع استان 
امکان پذیر اســت و دولت هم با پشتیبانی ها و اختیارات لازم خود را مکلف به 

حل این مسایل می داند، زیرا ما خدمتگزار مردم هستیم.
رئیس جمهوری با اشاره به سخنان خود در دوران تبلیغات انتخابات ریاست 
جمهوری مبنی بر اینکه باور و اعتقاد ما یکی بودن و پرهیز از برتریت قومی بر 
دیگری است، گفت: همان طور که خداوند متعال در قرآن مجید می فرماید »یا 
وباً وَ قَبائلَِ لتَِعارَفُوا إنَِّ  َّا خَلقَْناکُمْ مِنْ ذَکَرٍ وَ أنُثْي  وَ جَعَلنْاکُمْ شُــعُ أیَُّهَا النَّاسُ إنِ
َ عَلیمٌ خَبیرٌ« هیچ کسی نسبت به دیگری برتری  ِ أتَقْاکُمْ إنَِّ اللَّ أکَْرَمَکُمْ عِنْدَ اللَّ

ندارد، مگر با تقوا و این شعار سرلوحه کار ما است.
دکتر پزشکیان با بیان اینکه یکپارچگی و اتحاد به دور از دعواهای قومی و 
جناحی زمینه ایجاد قدرت و وفاق ملی را در کشور فراهم می کند، گفت: هیچ 
تفاوتی بین قوم عرب، عجم، کرد و بلوچ نیست، ما با در کنار هم بودن می توانیم 
به قدرت و وفاق ملی برســیم تا جایی که نگذاریم بیگانگان نگاه نامناسبی به 

کشور ما داشته باشند.

تمرکز بر رسیدگی و حل کامل چند مسئله مشخص
تا پرداختن کلی به همه مسائل

دکتر مســعود پزشکیان گفت: اگر قرار است اســنادی در این شورا تدوین 
و تصویب شــود، اما اجرا نشــود، کار بیهوده ای کرده ایم؛ وقتی هم زمان اهداف 
متعددی را دنبال کنیم، به معنای آن اســت که هیچ کدام از این اهداف محقق 
نخواهد شد. به عنوان مثال وقتی شورای عالی انـــقلاب فرهنگی سیاست هایی 
را در حوزه پزشــکی به عنوان دســتورالعمل تصویب و به نهادها و افراد ابلاغ 
می کند، اما اســاتید، کارشناسان و مسئولان مربوطه در فرآیند تهیه آن نقشی 
نداشــته اند و آن را قبول ندارند، چه انتظاری داریم که اجرا شوند؟ افرادی که 
قرار اســت مجموعه ای از تصمیمات و سیاست ها را اجرا کنند، باید درباره آنها 

قانع شده باشند.
رئیس جمهوری در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی با تاکید بر اینکه باید 
به زبان مشــترک برسیم، تصریح کرد: پیشنهاد من این است که در طول این 
دوره از فعالیت شورا یک یا دو مسئله را در اولویت قرار دهیم و روی آن متمرکز 

شویم و از طریق ایجاد زبان مشترک و تفاهم در مسائل به راه حل برسیم.
دکتر پزشکیان در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه »من هم مانند 
سایر روسای جمهور قبل از خود مسئولیت با زمانی محدود دارم  و روزی این 
صندلی را ترک خواهم کرد، اما نظام هست و رو به جلو حرکت می کند«، اظهار 
داشت: نباید کاری کنیم که سرمایه اجتماعی نظام کاهش یابد و اگر امروز این 

اتفاق افتاده، باید محاسبه کنیم که چرا چنین شده است؟
رئیس جمهوری با اشاره به اینکه وقتی صرفا با دستور به دنبال حل مسائل 
هستیم، اختلافات شروع می شــود و وضع جامعه هم بدتر خواهد شد، گفت: 
باید بتوانیم اهداف انقلاب و نظام و آنچه را که سیاســت های کلی نظام تعیین 
کرده محقق کنیم و اگر در زمینه ای این اتفاق نیفتاده اســت باید بررسی شود 
که چرا به نتیجه نرســیده ایم. به نظر من یکی از علت های ناکامی ما در تحقق 
برخی اهداف این اســت که به جای گفتگو و رســیدن به نگاه مشترک، با هم 

تقابل می کنیم.
دکتر پزشــکیان با اشاره به برخی اطلاعات و آمارهای طرح شده در جلسه 
درباره نارسایی های فرهنگی گفت: ما هم از این  اوضاع راضی نیستیم و من به 
عنوان یک مســلمان ناراحتم که چرا چنین شده است، اما باید دست به دست 
هم دهیم و تلاش کنیم مشکلات حل شوند و بعد از یک سال ارزیابی کنیم که 

نتیجه تلاش هایمان چه بوده است و به کجا رسیده ایم.
رئیس جمهوری افزود: من فکر می کنم که باید از آموزش و پرورش شــروع 
کنیم و آنجا اصلاحاتی انجام دهیم که اوضاع فرهنگی بهتر شود، اما در هر کدام 
از این اقدامات، اگر با هم تلاش و هم افزایی نکنیم، نمی توانیم مشکلات را حل 
کنیم. به نظر من با قشر دانش آموز و دانشجو می توان به راحتی گفتگو و آنها را 
اقناع کرد، در حالی که با مواجهه و برخورد با دانشجویان اوضاع بدتر خواهد شد.

پیام تبریک دکتر پزشکیان به شیخ نعیم قاسم
رئیس جمهوری در پیامی با پاسداشــت یاد و خاطره شــهید سرفراز سید 
حسن نصرالل، انتخاب حجت الاسلام والمسلمین شیخ نعیم قاسم را به سمت 
دبیرکل حزب الل لبنان، به ملت و دولت لبنان و همه مجاهدان جبهه مقاومت 

تبریک گفت.
متن پیام رئیس جمهوری یه شرح زیر است؛ با پاسداشت یاد و خاطره شهید 
سرفراز سید حسن نصرالل، انتخاب جنابعالی به سمت دبیرکل حزب الل لبنان را 
به ملت و دولت لبنان و همه مجاهدان جبهه مقاومت تبریک و تهنیت می گویم.
بی شک در این شرایط حساس تاریخی، دفاع از حاکمیت و تمامیت ارضی 
لبنــان و همچنین آرمان های بلند جبهه مقاومت و ملت مظلوم فلســطین از 
اهمیت تاریخــی برخوردار اســت. اطمینان دارم، حضور چهره درخشــان و 
مجاهدی با سوابق روشــن چون جنابعالی در راس مجموعه حزب الل، موجب 
تقویت اراده ها در عرصه مقاومت و همچنین تداوم راه روشن شهدای والامقام 

این جبهه خواهد شد.
امیدوارم با اتحاد و انسجام امت اسلامی و حمایت بیش از پیش کشورهای 
مسلمان و همچنین با پشتوانه وجدان های بیدار در سراسر جهان، شاهد توقف 
تجاوزات رژیم نامشروع صهیونیستی و برقراری صلح، آرامش و امنیت در غزه، 

لبنان و کل منطقه باشیم.
با آرزوی ســعادت و سلامت، از درگاه خداوند متعال دوام توفیقات شما در 
این جایگاه خطیر و ثبات قدم همه مبارزان دلیر و جان بر کف جبهه مقاومت 

را خواستارم.

تاکید بر تنظیم بازار
توسط وزارت صمت

معاون اول رئیس جمهوری با اشاره به تشکیل و فعال شدن دبیرخانه ستاد 
تنظیم بازار بــا حضور معاونین و قائم مقــام وزراء در وزارت صنعت، معدن و 
تجارت تاکید کرد: مدیران دستگاه ها با اقتدار وظایف و تصمیمات مورد نیاز در 
حــوزه تنظیم بازار را اجرایی و عملیاتی و در صورت نیاز و موارد کلان و خاص 

به ستاد تنظیم بازار ارایه کنند.
دکتر محمدرضا عارف صبح چهارشنبه در این جلسه با تأکید بر اینکه تنظیم 
بازار در هر بخش به عهده دســتگاه ذیربط است و با اقتدار از اختیار خود برای 
تصویب و اجرا کردن مصوبات استفاده کنند، تصریح کرد: باید با دادن میدان و 
اختیار، مدیران دستگاه ها بتوانند شجاعانه مصوبات و تصمیمات خود را اجرایی 
کنند و باید تصمیمات در ســطح کلان، موارد خــاص و فراقانونی نیازمند به 
مصوبه سران قوا، پشــتیبانی و حمایت های لازم، هماهنگی بین دستگاهی و 
برخی مشکلات دســتگاه ها در تنظیم بازار در ستاد تنظیم بازار دولت مطرح 

شود.
دکتر عارف افزود: از زمان آغاز به کار دولت چهاردهم همگرایی بسیار خوبی 
بین سران قوا ایجاد شده است که در صورت ارائه تصمیمات در موارد خاص با 

دولت همراهی های لازم را به عمل خواهند آورد.
معاون اول رئیس جمهوری تأکید کرد: اصل قوانین تدوین شــده در برنامه 
هفتم توســعه لازم الاجرا و مبنای حرکت کشور است که البته به دلیل برخی 
از شــرایط، رها کردن بازار امکان پذیر نیســت و باید جلوی سوءاستفاده های 

دشمنان در عرصه اقتصادی را بگیریم.

دولت

جسارت رژیم صهیونیستی 
قابل گذشت نیست

امیر ســرتیپ خلبان نصیرزاده وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح وزیر دفاع اعلام کرد که رژیم صهیونیستی 
حتی اگر یک تیر به بیابان ما بزند به کشور ما جسارت کرده 

و برای ما قابل گذشت نیست.
وی اظهار کرد: دشــمن تلاش کرد به سامانه افندی و 
پدافندی ما آسیب برســاند که موفقیت چندانی نداشت، 
چون ما تمهیــدات پدافند غیرعامل دیــده بودیم. دانش 
پدافند ما بومی اســت و یکی از سامانه های آسیب دیده را 
فردای آن روز جایگزین کردیم. اما اینکه رژیم صهیونیستی 
حتی اگر یک تیر به بیابان ما بزند به کشور ما جسارت کرده 

و برای ما قابل گذشت نیست.
وی در پاســخ بــه این پرســش که آیا صحــت دارد 
جنگنده های دشمن وارد آسمان کشور شده است؟ گفت: 

خیر.
وزیر دفاع در مورد ادعای اسرائیل در زمینه از بین بردن 
توان پدافند کشــور، تصریح کرد: ادعای بی خودی کرده و 
چنین چیزی نیســت. در صنایع دفاع نه کشته و زخمی 

داشتیم، چون تمهیدات لازم را دیده بودیم.
وزیر دفاع تاکید کرد: در روند تولید سامانه آفندی مثل 
موشک هیچ خللی ایجاد نشده است، چون دانش آن بومی 

است.
امیر نصیرزاده درباره پاسخ ایران به اسرائیل بیان کرد: ما 
متناسسب با قوانین بین المللی عمل می کنیم. طبق فرمان 
رهبر انقلاب نه تعلل می کنیم، نه شتاب زده عمل می کنیم. 
تدبیر مناسب برای برای زمان و مکان مناسب در نظر گرفته 

می شود.
وزیر دفاع درباره تولید مشترک سوخو ۳۵ بین ایران و 

روسیه گفت: من از این موضوع اطلاعی ندارم.
وی در پاسخ به این پرسش که آیا از طریق همسایه های 
شــمالی از سوی اسرائیل مورد تعرض قرار گرفته ایم، بیان 

کرد: نه.
وی افزود: برای تقویت پدافند هواپایه برنامه های خوبی 

داریم که به موقع اعلام می کنیم.
امیر نصیرزاده همچنیــن درباره تامین امنیت مرزهای 
شرقی خاطرنشان کرد: برای تامین امنیت در شرق کشور، 
ساخت دیوار در مرزهای شرقی را با همکاری با افغانستان 
و پاکستان دردســت اقدام داریم. تفاهم نامه امنیتی نیز با 

پاکستان داریم.

یک بالگرد آموزشی سپاه 
دچار سانحه شد

روابط عمومی ســپاه فجر استان فارس از ایجاد سانحه 
برای یک فروند بالگرد درحوالی شهرســتان زرین دشــت 
خبر داد. روابط عمومی سپاه فجر استان فارس اعلام کرد: 
»دقایقی قبل یک فروند بالگرد مربوط به هوانیروز ســپاه 
که ماموریت آموزشــی یکی از یگان هــای نیروی زمینی 
سپاه را برعهده داشت، درحوالی شهرستان زرین دشت در 
زمان فرود، دچار ســانحه گردیده و یکی از سرنشینان آن 

آسیب دیده و به بیمارستان منتقل شد.«

انتخاب استانداران براساس 
تخصص و شایستگی است 

وزیر کشور گفت: تخصص و شایستگی اولویت نخست 
وزارت کشــور در انتخــاب اســتانداران اســت و در این 

خصوص تلاش های زیادی می شود.
به گزارش ایرنا، اسکندر مومنی روز چهارشنبه در آیین 
تکریم و معارفه اســتاندار خراسان شمالی اظهار کرد: دیار 
قومیت ها ظرفیت های بالای اقتصادی دارد و این اســتان 
مستعد پیشرفت و ظرفیت های عظیمی در بخش معادان 

و تجارت با کشور همسایه ترکمنستان دارد.
وی با بیان اینکه خراسان شــمالی مظهر وفاق و این 
وحدت در تمامی بخش ها حاکم است افزود: تعبیر من از 
استان این است که ظرفیت های اقتصادی زیادی دارد اما 

در سختی زندگی می کنند.
وزیر کشور بیان کرد: خراســان شمالی با چالش های 
بیکاری، نبود زیرساخت مناســب ارتباطی و گردشگری 
مواجه و بر اســاس شــاخص های اقتصادی در رتبه های 

پایین کشور واقع است.
وی عنوان کرد: تمام مناطق مرزی، شهری و روستایی 
این استان را بارها بازدید کردم و به خوبی با ارتفاعات شاه 

جهان در این منطقه آشنا هستم.

هیچ کشوری، فرد فاقد مدارک قانونی 
برای اقامت را برنمی تابد

معاون سیاســی وزیر کشــور گفت: در رابطه با لایحه 
برگزاری تجمعات اخیرا  پیشــنهادات ما توسط همکاران 
تجمیع شــد و با امضای خودم به مجلس فرستادم. کاملا 
در تعامل هستیم و در حال پیگیری هستیم که ان شاالل 

به نحوه احسن با مواد خوبی تصویب شود.
علی زینی وند معاون سیاسی وزیر کشور در گفت  وگو 
ایلنا، در رابطه با طرح ســاماندهی اتباع خارجی در ایران، 
گفت:  من در لرستان هم در این خصوص صحبت کردم. 
ببینید اتبــاع خارجی ما که عمدتاً بــرادران و خواهران 
افغانستانی ما هستند و ساماندهی آنها شروع شده است. 
قاعدتا کسانی که مجوز قانونی دارند، قدمشان روی چشم 

ما است و مورد احترام ما هستند.
بخشــی از زحمات کشــور ما نیز در مواردی بر دوش 
این ها بوده اســت. اما هیچ کشــوری، فردی که مدرک 
قانونی برای اقامت در آنجا نداشــته باشــد را برنمی تابد. 
بنابراین ابلاغ شده و طرح ساماندهی اتباع در دست انجام 
اســت و کسانی که شرایط قانونی دارند، همچنان مهمان 

ما خواهند بود و قدمشان روی چشم ما است.
وی ادامه داد: افرادی هم که به صورت غیرقانونی از هر 
کشوری وارد کشور ما شده اند یا شرایط قانونی آن ها احراز 

نشده باشد، با احترام به کشور خودشان بازمی گردند.
زینی ونــد در رابطه با لایحه احزاب تصریح کرد: دولت 
جدید تازه مســتقر شده است. قاعدتا در تمامی قوانین و 
لوایح اگر اشــکالاتی بوده یا چند ســالی از اجرای آن ها 
گذشته باشــد، بازبینی می کنیم و اشــکالات را برطرف 

خواهیم کرد.
وی در رابطه با لایحه برگزاری تجمعات در کشــور با 
بیان اینکه ما در این رابطه با کمیسیون شورا ها در تماس 
هستیم، گفت: همین اخیرا پیشنهادات ما توسط همکاران 
تجمیع شــد و با امضای خودم به مجلس فرستادم. کاملا 
در تعامل هستیم و در حال پیگیری هستیم که ان شاالل 

به نحوه احسن با مواد خوبی تصویب شود.
معاون سیاســی وزیر کشور در پاسخ به این سوال که 
آیا اســتاندارن جدید تعیین شده اند، عنوان کرد: انتخاب 
استانداران در جریان است و ان شالل به زودی مابقی افراد 

مستقر خواهند شد و کار مردم را شروع خواهند کرد.

دفاعی

وزارت کشور
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